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4 A-agenda Algemeen

4.a Financiën: Tweede begrotingswijziging 2023 

Eerste termijn Provinciale Staten

De heer Klein (ChristenUnie) is verheugd over de verwachte toename van subsidieaanvragen 
voor mobiliteitsbeleid en verkeersveiligheid. Hij staat stil bij de storting van elf miljoen in de 
reserve ‘Havencomplexen’, ten behoeve van de volwaardige vaarverbinding via het Boerenverdriet 
en vraagt of dit voldoende is om het geheel te realiseren of dat er sprake is van een eerste 
bijdrage en er ‘later’ nog meer geld voor gereserveerd moet worden. 
Voorts staat hij stil bij het halen van 2,7 miljoen uit de reserve ter dekking van gestegen kosten 
van de versterking van Markermeerdijken en vraagt om duidelijkheid. Immers: de provincie is 
slechts verantwoordelijk voor de ‘meekoppelkansen’ en niet voor de versterking van de dijken. 
Hoe kan de provincie dan ‘meegezogen’ worden in de meerkosten van dit project? 

De heer Vonk (PvdA) vraagt of minder uitgeven ertoe leidt dat gestelde doelen moeilijker 
realiseerbaar worden. Tevens wil hij weten of de nieuwe subsidies ov-locaties staand beleid 
betreffen of toegevoegd zijn omdat er daarvoor ruimte is ontstaan. Voor het overige stemt hij van 
harte in met deze begrotingswijziging. 

De heer Bonekamp (Volt) stelt een drietal vragen. Ten eerste wil hij weten of de actualisatie van 
bereikbaarheidsprojecten leidt tot het vooruitschuiven van afschrijvingskosten die uiteindelijk 
toch betaald moeten worden. Voorts vraagt hij of de elf miljoen afkomstig uit de reserve 
‘uitvoeren mobiliteitsbeleid’ en besteed aan havencomplexen, niet uit een post van ruimte en 
water gehaald moest worden. Daardoor zou voorkomen worden dat er te veel ingeteerd wordt op 
de reserves voor het mobiliteitsbeleid. Tot slot wil hij weten wat het verschil is tussen de negen 
miljoen die afkomstig is uit de reserve en bestemd is voor de Zaanbrug en de 2,5 miljoen als 
gevolg van de bijstelling van de indexering voor deze brug. 

De heer Stulemeijer (50PLUS) begrijpt dat er 23,1 miljoen uit de Algemene Reserve komt en dat 
dit aanvaardbaar wordt geacht omdat de voorliggende wijzigingen veroorzaakt worden door 
incidentele mutaties. Hij wil weten of hij dat goed begrepen heeft. 

De voorzitter schorst de vergadering om 20.20 uur.

De voorzitter heropent de vergadering om 20.25 uur      

De voorzitter wijst de commissieleden op de mogelijkheid om technische vragen vooraf te stellen 
zodat er meer tijd is voor een adequate beantwoording daarvan.

Beantwoording Gedeputeerde Staten



Gedeputeerde Olthof start met de mededeling dat hij technische vragen het liefst schriftelijk 
beantwoordt. Daardoor kan hij vragenstellers voorzien van de juiste informatie. 
Over de Boerenverdrietsluis zegt hij nadrukkelijk dat met de kennis van nu het opgevoerde 
bedrag voldoende moet zijn. Kunstwerken als bruggen en sluizen vallen onder mobiliteit en 
worden derhalve vanuit mobiliteitsgelden gefinancierd. 
Tegen de PvdA zegt hij dat het nu naar beneden bijstellen van bedragen, niet betekent dat er 
minder geïnvesteerd wordt. Hij biedt aan om desgewenst schriftelijk uitleg te geven over dit punt. 
Over het verschuiven van afschrijvingen zegt hij dat er een afspraak is dat er pas een jaar na 
realisatie en activering op de balans, wordt afgeschreven. Hij wijst er tevens op dat opschuiving 
van aanvang van de afschrijvingstermijn geen invloed heeft op de duur daarvan. Die blijft 
namelijk ongewijzigd. 
De vraag over de Zaanbrug zal hij vanwege de complexiteit schriftelijk beantwoorden.
In antwoord op een vraag van de voorzitter zegt hij dat deze beantwoording vóór behandeling 
van dit punt in de Staten zal geschieden.   

Gedeputeerde Rommel gaat in op de vraag van de heer Klein (ChristenUnie) over de 
meekoppelkansen voor de Markermeerdijken. Zij verklaart de prijsstijging uit aanvullende wensen 
van de dijkplaatsen, de fiets- en wandelverbindingen, prijsstijgingen waar de provincie in 
participeert en niet aftrekbare btw. 
Zij kondigt tevens aan dat er een voorstel verwacht mag worden voor de vergroening van de 
steenbekleding bij Uitdam.  

De voorzitter concludeert dat dit agendapunt doorgeleid kan worden naar PS van 2 oktober a.s. 


